
 

 

 

Vragen nr.  

 

Aan de leden van Provinciale Staten van Noord-Holland 

 

Haarlem, 9 februari 2014 

 

Vragen van de heer N. Papineau Salm (PvdA)  inzake ‘Windmolen als 

grootschalig windpark’. 

 

De voorzitter van Provinciale Staten van Noord-Holland deelt u 

overeenkomstig het bepaalde in artikel 45 van het Reglement van Orde voor 

de vergaderingen en andere werkzaamheden van provinciale staten mede, 

dat op 9 februari 2014  door het lid van provinciale staten, de heer N. 

Papineau Salm (PvdA) de volgende vragen bij gedeputeerde staten zijn 

ingekomen. 

 

Inleiding 

In de Volkskrant van 8 februari 2014 staat een uitgebreid artikel met als titel  

‘De grote jongen die niet gebouwd had mogen worden’. Het gaat om een 

terugblik op de geschiedenis van de realisatie en exploitatie van de 

megawindmolen De Ambtenaar in de Wieringermeer. Deze megawindmolen 

staat dicht bij de historische stad Medemblik. In het artikel wordt voormalig 

wethouder Kees List van Wieringermeer aangehaald en die zegt dat de molen 

‘eigenlijk niet gebouwd had mogen worden’ omdat die niet in het 

bestemmingsplan paste. Volgens de heer List is er een truc toegepast door 

de alleenstaande windmolen te behandelen alsof het een grootschalig 

windpark was. 

 

Vragen: 

 

Vraag 1: 

 Heeft u kennis genomen van het artikel in de Volkskrant van 8 februari 

j.l.? 

 

Vraag 2: 

Deelt u de mening van voormalig wethouder List van de voormalige 

gemeente Wieringermeer dat de windmolen De Ambtenaar eigenlijk niet 

gebouwd had mogen worden? Kunt u motiveren waarom u het wel of 

niet met de heer List eens bent? 

  

Vraag 3:  

 Kunt u aangeven of en zo ja welke rol de provincie destijds had bij het 

goedkeuren van de molen, terwijl deze niet in het bestemmingsplan 

paste? 

  

Vraag 4:  

 Op dit moment is het windplan Wieringermeer in procedure. Dit 

windplan voorziet in de plaatsing van grote windmolen in het gebied.  



 Is er bij dit windplan de kans dat de ‘truc om een alleenstaande 

windmolen te behandelen alsof het een grootschalig windpark is’ 

opnieuw wordt toegepast? Zo ja, wat gaat de provincie hier tegen 

ondernemen om dit te voorkomen? 

 

Vraag 5: 

 De molen de Ambtenaar geeft geluidsoverlast bij de omwonenden 

omdat de afstand van molen tot de woningen te klein is. Kan deze 

situatie ook ontstaan bij de nieuwe molens in  het Wieringermeer? Zo ja, 

wat gaat het college hier tegen ondernemen? 

 


